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SLOVENSKO: Ľuboš Blaha sa, ako mnoho iných, pozastavil nad reklamnou kampaňou,
ktorou naša vláda propaguje očkovanie. „Vakcína je sloboda“. „Vakcína je úsmev“. Prosím,
štipnite ma. Toto musí byť zlý sen. Takúto hlúpu propagandu by si nelajzol ani Kim Čong-
un,“ znie je ho výstižný komentár. 

Vo svojom statuse na facebooku myšlienky ďalej rozvádza. „Ľudia na Slovensku nepotrebujú pozerať
na vysmiatu Zuzanu Čaputovú či nejaké nevzdelané celebritky. Čo tí vedia o vakcínach? Už tam
chýba iba telocvikár Pročko a povzbudivý nadpis – „Vakcína je kotúľ vpred!“

Slováci totiž potrebujú normálne odborné informácie – pozitíva aj negatíva. Potrebujú vedieť, že vás
to môže aj zabiť. Potrebujú vedieť, čo riskujú. Potrebujú poznať vedľajšie účinky. To fakt chceme tak
veľa?

„Takáto jednostranná propaganda je priamo kritizovaná v najnovšej rezolúcii Parlamentného
zhromaždenia Rady Európy, v ktorej sa jasne hovorí o potrebe informovať ľudí aj o negatívnych
vedľajších účinkoch – tu na Slovensku musel až zomrieť človek na následky očkovania, aby „Duch
Svätý“ Krajčí vykoktal slovo „fragilita“. Parlamentné zhromaždenie Rady Európy, v ktorom som roky
pôsobil ako vedúci slovenskej delegácie, aj ako podpredseda zhromaždenia, vyzýva k tomu, aby
očkovanie v žiadnom prípade nebolo povinné a aby nikto nebol tlačený do očkovania politicky,
sociálne ani nijako inak.“
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Blaha podotýka, že v rezolúcii sa jasne píše, že ľudia, ktorí sa nedajú zaočkovať, nesmú byť nijakým
spôsobom diskriminovaní. Ich voľba musí byť čisto dobrovoľná a informovaná. Presne o tomto
hovoria v Smere od prvého momentu.

„Žiadne vychechňané Šeligy s ihlou v pleci. Žiadne vymývanie mozgov. Žiaden nátlak. Ale normálny
racionálny prístup k občanom. Áno, aj v Rade Európe zdôrazňujú, že vnímajú očkovanie ako nádej,
ale nerobia preto ešte zo seba propagandistické oddelenie Pfizeru. Naopak, v rezolúcii sa jasne píše,
že treba venovať špeciálnu pozornosť tomu, aby sme zabránili farmaceutickým firmám, že budú
bohatnúť na úkor verejných záujmov. Presne toto hovoríme – farmaloby sa nedá veriť!“

Túto rezolúciu prijali poslanci Parlamentného zhromaždenia naprieč politickým spektrom a prakticky
zo všetkých štátov, počnúc Ruskou federáciou a končiac západnými mocnosťami.
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